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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Hung Tai Road adjacent to the building is 10.490 metres above the Hong Kong 

Principal Datum.
4.	The part of Footpath adjacent to the building is 9.550 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段洪堤路為香港主水平基準以上 10.490米。

4. 毗鄰建築物的一段行人道為香港主水平基準以上9.550米。
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CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖19
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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Hung On Lane adjacent to the building is 9.470 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.
4.	The part of Hung Shui Kiu Tin Sam Road adjacent to the building is 11.240 metres above the Hong 

Kong Principal Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段洪安里為香港主水平基準以上9.470米。

4. 毗鄰建築物的一段洪水橋田心路為香港主水平基準以上 11.240米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖
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代表香港主水平基準以上的高度 米 。
虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Hung On Lane adjacent to the building is 9.540 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.
4.	The part of Hung Shui Kiu Tin Sam Road adjacent to the building is 10.890 metres above the Hong 

Kong Principal Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段洪安里為香港主水平基準以上9.540米。

4. 毗鄰建築物的一段洪水橋田心路為香港主水平基準以上 10.890米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖



127

11 樓 住 宅 單 位

10 樓 住 宅 單 位

9 樓 住 宅 單 位

8 樓 住 宅 單 位

7 樓 住 宅 單 位

6 樓 住 宅 單 位

5 樓 住 宅 單 位

3 樓 住 宅 單 位

2 樓 住 宅 單 位

1 樓 住 宅 單 位

地 下

地 庫

指 示 圖

橫 截 面 圖

備註︰

代表香港主水平基準以上的高度 米 。
虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。

最低住宅樓層水平 最低住宅樓層水平

停車場

         游泳池轉 換 層    轉換層

   會所

HUNG YUEN ROADHUNG SHUI KIU TIN SAM ROAD

HUNG ON LANE

H
U

N
G

 TAI R
O

AD

洪
元
路

洪水橋田心路

洪安里

洪
堤
路

平台

    花槽

頂 層 天 台

12 樓 住 宅 單 位

    花槽

    花槽

停車場 停車場

園林區域

行人道
    花槽 行人道

米 米

第一座

第三座

第二座

第五座

第六座

TOWER 2
 第二座

主 天 台 主天台 主天台

停車場停車場

Key Plan 指示圖

Cross-section Plan B2
橫截面圖 B2

Tower 2

第2座

11 樓 住 宅 單 位

10 樓 住 宅 單 位

9 樓 住 宅 單 位

8 樓 住 宅 單 位

7 樓 住 宅 單 位

6 樓 住 宅 單 位

5 樓 住 宅 單 位

3 樓 住 宅 單 位

2 樓 住 宅 單 位

1 樓 住 宅 單 位

地 下

地 庫

指 示 圖

橫 截 面 圖

備註︰
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虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Footpath adjacent to the building is 9.550 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.
4.	The part of Footpath adjacent to the building is 9.920 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段行人道為香港主水平基準以上9.550米。

4. 毗鄰建築物的一段行人道為香港主水平基準以上9.920米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖
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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Footpath adjacent to the building is 10.500 metres above the Hong Kong Principal 

Datum.
4.	The part of Hung Yuen Road adjacent to the building is 9.720 metres above the Hong Kong 

Principal Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段行人道為香港主水平基準以上 10.500米。

4. 毗鄰建築物的一段洪元路為香港主水平基準以上9.720米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖
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備註︰

代表香港主水平基準以上的高度 米 。
虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
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Notes: 
1.	  Denotes height (in metres) above the Hong Kong Principal Datum.
2.	  Dotted line denotes the level of the lowest residential floor of the building in the Phase.
3.	The part of Emergency Vehicular Access adjacent to the building is 9.820 metres above the Hong 

Kong Principal Datum.
4.	The part of Hung Shui Kiu Tin Sam Road adjacent to the building is 10.180 metres above the Hong 

Kong Principal Datum.

備註： 

1.  代表香港主水平基準以上的高度（米）。 

2.  虛線代表期數中建築物之最低住宅樓層水平。
3. 毗鄰建築物的一段緊急車輛通道為香港主水平基準以上9.820米。

4. 毗鄰建築物的一段洪水橋田心路為香港主水平基準以上 10.180米。

CROSS-SECTION PLAN OF BUILDING IN THE PHASE
期數中的建築物的橫截面圖


